

**FINAL ACT OF THE UNITED NATIONS
CONFERENCE FOR THE ESTABLISH-
MENT OF AN EDUCATIONAL, SCIENTI-
FIC AND CULTURAL ORGANISATION**

FINAL ACT

The Conference for the Establishment of an Educational, Scientific and Cultural Organisation of the United Nations was convened by the Government of the United Kingdom in association with the Government of France. The invitations were sent out in accordance with the recommendation of the Conference of San Francisco and upon the request of the Conference of the Allied Ministers of Education, in order to promote the aims set out in Article I, paragraph 3 of the Charter of the United Nations. The Conference met in London from the 1st to the 16th November, 1945.

The Governments of the following countries were represented at the Conference by Delegates and Advisers:

ARGENTINE REPUBLIC
AUSTRALIA
BELGIUM
BOLIVIA
BRAZIL
CANADA
CHILE
CHINA
COLOMBIA
CUBA
CZECHO-SLOVAKIA
DENMARK
DOMINICAN REPUBLIC
ECUADOR
EL SALVADOR
EGYPT
FRANCE
GREECE
GUATEMALA
HAITI

**ACTE FINAL DE LA CONFERENCE
CHARGEE DE CONSTITUER UNE
ORGANISATION DES NATIONS UNIES
POUR L'EDUCATION, LA SCIENCE
ET LA CULTURE**

ACTE FINAL

La Conférence chargée de constituer une Organisation des Nations Unies pour l'Education, la Science et la Culture a été convoquée par le Gouvernement du Royaume-Uni conjointement avec le Gouvernement français. Les invitations ont été envoyées à la suite d'une recommandation de la Conférence de San Francisco et à la demande de la Conférence des Ministres Alliés de l'Education, en vue de réaliser les fins énoncées à l'article 1, paragraphe 3 de la Charte de l'Organisation des Nations Unies. La Conférence s'est réunie à Londres du 1er au 16 Novembre 1945.

Les Gouvernements des pays ci-après étaient représentés à la Conférence par des délégués et conseillers:

ETATS-UNIS D'AMERIQUE DU NORD
REPUBLIQUE ARGENTINE
AUSTRALIE
BELGIQUE
BOLIVIE
BRESIL
CANADA
CHILI
CHINE
COLOMBIE
CUBA
DANEMARK
REPUBLIQUE DOMINICAINE
EQUATEUR
EGYPTE
EL SALVADOR
FRANCE
ROYAUME-UNI DE LA GRANDE-
BRETAGNE ET DE L'IRLANDE DU
NORD